
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 17.12.2020 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Stigstrenge projekt 

4. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

5. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen og Christina Schrøder, Suppleant: Charlotte 
Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 
Bestyrelsen venter fortsat på at Frederiksberg Kommune skal godkende arbejdet. 
 
3. Stigstrenge projekt 
Bestyrelsen har fået viceværten til at købe de batterier der skal bruges til lækagealarmen. Disse batterier 
skal skiftes i starten af næste år. Bestyrelsen vil meddele nærmere om hvordan dette skal gøres. 
 
4. Orientering fra formanden Lise 

• Lejlighed 1 vil have installeret vaskemaskine i kælderen. Bestyrelsen har dog besluttet, at denne 

fortsat skal blive i lejligheden. 

 

• Vandskaden i lejlighed 29 skal besigtiges. 

 

• Vandskaden i lejlighed 13 bliver repareret i løbet af januar. 

 

• Der sker en stigning i foreningens forsikring og selv risiko. 

 
 
5. Diverse 

• Foreningens hjemmeside skal opdateres. Bestyrelsen vil meddele nærmere herom senere. 

 

• Bestyrelsen har fået besked om, at Seas er vores el-selskab. 

 

• Bestyrelsen har modtaget en mail fra Better Home om hjælp til en grøn renovering. Bestyrelsen vil 

kigge nærmere på tilbuddet. 

 

• Bestyrelsen vil indhente tilbud omkring flytning af nedløbsrør i forbindelse med opsætning af 

altaner. 

 


